
Referat af bestyrelsesmøde 1/5-2019 

Til stede: Svend, Alex, Christian, Kjeld, Niels Erik  

 

1 Medlemsmøde den 12/6-2019 omkring bevaringsplanen: 

Mødet holdes i det nye menighedshus 12/6 kl 19.00. Svend har styr på teknikken og AV midler. Der kan 

være mellem 80-130 personer afhængig af opstilling. Der serveres kaffe, vand og småkager. Christian sørger 

for småkager og servietter– kaffe brygges i huset og afregnes her. Vi mødes 17.45 for at stille op og få en 

guidet rundvisning. 

Kjeld sørger for annonce i Nibe Avis den 29/5 og forsøger som ”appetiser” at få Jacob Søndergaard til at 

lave en omtale af arrangementet. 

Niels Erik ser på muligheden for at lave en A5 flyer med lokalplanens hovedpunkter der kunne ligge på 

bordene, hvoraf oplysninger om indmeldelse i klubben også fremgår. 

 

2 Separatkloakering 

Kjeld orienterede om mødet der havde været holdt med udviklingsrådet. Noget egentligt var der ikke 

kommet ud af det , Svend vil tage kontakten til Jørgen Aaby, udviklingsrådet og Handelsstandsforeningen 

for at se om der kan etableres en arbejdsgruppe. 

 

3 Trafik/omfartsvejen: 

Da Nibeudviklingsråd har arbejdet med sagen mener bestyrelsen at det er der den skal føres videre, men 

grundejerforening bakker naturligvis op om ideen. 

 

Næste bestyrelsesmøde 

Aftales den 12/6 efter møde. 

 

Ref. Ved Niels Erik Smith   


